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Forward-Looking Statements 前瞻性陳述

This Interim Report contains certain forward-looking statements with
respect to the financial condition, results of operations and business of
the Group. These forward-looking statements represent the Company’s

expectations or beliefs concerning future events and involve known and
unknown risks and uncertainty that could cause actual results,
performance or events to differ materially from those expressed or

implied in such statements.
Forward-looking statements involve inherent risks and uncertainties.

Readers should be cautioned that a number of factors could cause

actual results to differ, in some instances materially, from those
anticipated or implied in any forward-looking statement.

本中期報告載有若干有關本集團財務狀況、經

營業績及業務的前瞻性陳述。此等前瞻性陳述

為本公司對未來事項之期望或信念，當中涉及

已知及未知風險及不明朗因素，可能會導致實

際業績、表現或事項與該等陳述中明示或暗示

之任何未來業績、表現或事項有重大偏差。

前瞻性陳述牽涉固有風險及不明朗因素。

務請留意，多項因素可能導致實際業績有別於

任何前瞻性陳述所預測或暗示之業績，而在若

干情況下，可能出現重大差異。


